

Flow of language

The purpose of this information sheet is to explain to you exactly what is involved in taking part in the study and to give you the opportunity to consider whether you would like to take part or not. Your doctor will explain anything that is not clear and answer all your questions. Please do not hesitate to ask if you would like to discuss anything in more detail before you agree to take part in the study. A copy of your agreement will be provided for you to take home and your doctor will also keep one copy in your medical files.

Flow of language

本信息单的目的是为了向您正确解释参加本次研究所涉及的事项，使您有机会考虑是否愿意参加本次研究。您的医生将解释任何不清楚的事项，并回答您的所有问题。如果在同意参加本次研究之前，您想要更详细的讨论任何事项，请立即向医生询问。我们将向您提供一份协议副本供您留存，并且您的医生也将在您的医疗文件中保存一份副本。

Comprehensive Skills

The xxxx is a combination of three blood pressure lowering drugs, all in low dose, and one, cholesterol lowering drug (a statin). The component drugs and their doses have been carefully chosen to reverse the increase in blood pressure and blood cholesterol that occurs with aging. These reductions in blood pressure and cholesterol are estimated to reduce a person's risk of a heart attack or stroke by about 75%.

Comprehensive Skills

xxxx 是一种混合物，由三种低剂量的降压药和一种降胆固醇药组成（他汀类药物）。成分药物及其剂量经过精心选择，以逆转因老年化而出现的血压和血胆固醇升高。据估计，降低血压和胆固醇能够使心脏病发作或中风的个人风险降低大约 75%。

Terminology Usage

A condition due to too much serotonin with major signs of confusion, hallucinations, coma, muscle tightness, sudden uncontrolled jerks or twitches of the muscles, uncontrolled shaking, restlessness with trouble sitting still, excessive feeling of annoyance or frustration or feeling jittery, fast heart rate, rapid change in blood pressure, and diarrhea.

Terminology Usage

5-羟色胺过剩导致的疾病，主要症状为困惑、幻觉、昏迷、肌肉紧张、突然失控的动作或肌肉抽搐、不受控制的颤抖、坐立不安、感到过多的烦恼或挫折、神经过敏、心跳加快、血压快速变化和腹泻。